



LEGISLATIVE LIBRARY  
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

## **MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST**

## **PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA**



**Volume 43  
Number / numéro 5  
May / mai 2017**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

## NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

\* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the Manitoba Government Telephone Directory, available for purchase from Statutory Publications.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:

Government Publications  
Legislative Library of Manitoba  
Room 100, 200 Vaughan Street  
Winnipeg MB R3C 1T5  
Telephone: 204-945-7022  
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

## AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental (Manitoba Government Telephone Directory) qu'il est possible de se procurer aux Publications officielles.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

## Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

## Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

## OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

\* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

**CURRENT EDITION:** Volume 146, number 18-21 (May 6-27, 2017)

## Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer, 19--

For reference only. Print from the Internet.

### **New Government Bills (41st Legislature, 2nd session)**

33. The Minimum Wage Indexation Act (Employment Standards Code Amended) = Loi sur l'indexation du salaire minimum (modification du Code des normes d'emploi).

34. The Medical Assistance in Dying (Protection for Health Professionals and Others) Act = Loi sur l'aide médicale à mourir (protection des professionnels de la santé et autres).

35. The Agricultural Producers' Organization Funding Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le financement d'organismes de producteurs agricoles.

36. The Budget Implementation and Tax Statutes Amendment Act, 2017 = Loi d'exécution du budget de 2017 et modifiant diverses dispositions législatives en matière de fiscalité.

### **New Private Members' Bills (41st Legislature 2nd session)**

212. The Conflict of Interest Act = Loi sur les conflits d'intérêts.

220. The Environmental Rights Act = Loi sur les droits environnementaux.

221. The Missing and Murdered Indigenous Women and Girls Honouring and Awareness Day Act = Loi sur la Journée d'hommage et de sensibilisation aux femmes et aux filles autochtones disparues et assassinées.

222. The Planning Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur l'aménagement du territoire.

223. The Orange Shirt Day Act = Loi sur la Journée du chandail orange.

224. The Family Law Reform Act (Putting Children First) = Loi sur la réforme du droit de la famille (mesures pour le mieux-être des enfants).

225. The Manitoba Public Insurance Corporation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance publique du Manitoba.

226. The Manitoba Conservation Officers Recognition Day Act = Loi sur la Journée de reconnaissance des agents de conservation du Manitoba.

[Index page for 41st Legislature, 2nd session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 2e session](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 19--

Frequency: Daily during session.

**CURRENT EDITION:** number 46-60, April 27-May 30, 2017 (41st Legislature, 2nd session)

[Index page for all papers available online](#)

[Le plus récent feuilleton et avis](#)

Votes and proceedings = Procès-verbal.

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 19--

**CURRENT EDITION:** number 18-62 (March 1 - June 1, 2017) (41st Legislature, 2nd session, 2016/17)

[Index page listing all editions available for 41st Legislature, 2nd Session](#)

### **Standing Committees / Comités Permanents**

[Index page listing all Standing Committees](#)

Standing Committee on Justice.

Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Justice, 2004-

Frequency: Irregular.

**CURRENT EDITION:** Volume 70, number 2 (May 16, 2017)

Standing Committee on Legislative Affairs.

Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Legislative Affairs, 2003-

Frequency: Irregular.

**CURRENT EDITION:** Volume 70, number 5-8 (May 8-18, 2017)

Standing Committee on Public Accounts.

Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Public Accounts, 1973-

Frequency: Irregular.

**CURRENT EDITION:** Volume 70, number 4-5 (May 8-25, 2017)

Standing Committee on Private Bills.

Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Private Bills, 1971-

Frequency: Irregular.

**CURRENT EDITION:** Volume 70, number 2-3 (May 16-18, 2017)

Standing Committee on Social and Economic Development.

Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Social and Economic Development, 2003-

Frequency: Irregular.

**CURRENT EDITION:** Volume 70, number 5-7 (May 8-23, 2017)

## **AGRICULTURE / AGRICULTURE**

Direct marketing your food product.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2017.  
8 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **APPEAL COMMISSION / COMMISSION D'APPEL**

Manitoba Appeal Commission and Medical Review Panel annual report.  
Winnipeg, Manitoba: Appeal Commission and Medical Review Panel, 2001-  
Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2016 (Sessional paper 46, 41st Legislature, 2nd session  
2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **CIVIL SERVICE COMMISSION / COMMISSION DE LA FONCTION PUBLIQUE**

Manitoba government accessible customer service policy.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Civil Service Commission, 2017.  
4 pages.

Also published in French under title: Politique d'accessibilité au service à la clientèle  
du gouvernement du Manitoba.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Politique d'accessibilité au service à la clientèle du gouvernement du Manitoba.  
Winnipeg, Manitoba: Commission de la fonction publique Manitoba, 2017.  
4 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba government accessible customer  
service policy.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du  
Manitoba](#)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates:  
Civil Service Commission.

Winnipeg, Manitoba: Civil Service Commission, 1983-  
Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017/18 (Sessional paper 43, 41st Legislature, 2nd session  
2016/17)



## **EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION**

Annual reports, Manitoba Adult Literacy Strategy, Adult Learning Centres in Manitoba. Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2017-  
Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2015/16 (Sessional Paper 38, 41st Legislature, 2nd session, 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **Public Schools Finance Board / Commission des finances des écoles publiques**

Rapport annuel, Commission des finances des écoles publiques. Winnipeg, Manitoba: Éducation et de la formation Manitoba, 2016-  
Fréquence: Annuel.

**ÉDITION RÉCENTE:** 2015/16.

## **FAMILIES / FAMILLES**

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Families.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Families, 2016-  
Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017/18 (Sessional paper 44, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

## **FINANCE / FINANCES**

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Finance.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 1982-  
Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017/18 (Sessional Paper 39, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

## **GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE**

### **Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières**

Weekly well activity report: petroleum industry activity report. Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-

Not for distribution. Print from the Internet.

**CURRENT EDITION:** April 3 -24, 2017 (4 issues)

[Index page on publisher's website for issues available online.](#)



## HEALTH / SANTÉ

### Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 1992-

Frequency: Irregular.

Not for distribution. Print from the Internet.

**CURRENT EDITION:** Bulletin 92; 93.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (Bulletin 93)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (Bulletin 92)

## INDIGENOUS AND MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES AUTOCHTONES ET LES MUNICIPALITÉS

### Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Indigenous and Municipal Relations.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Indigenous and Municipal Relations, 2016-

Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017/18 (Sessional Paper 40, 41st Legislature, 2nd session, 2016/17)

## JUSTICE / JUSTICE

### Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Justice.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, 1989-

Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017/18 (Sessional paper 48, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

### Community Notification Advisory Committee / Comité consultatif de notification du public

Report, Manitoba Community Notification Advisory Committee.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Community Notification Advisory Committee, 1995-

Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** Report 19 (2016).

## **Office of the Chief Medical Examiner / Bureau du médecin légiste en chef**

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: an inquest into the death of: Cosmo Damiano Valente [date of death: June 25, 2012]: report on inquest and recommendations of Judge Mary Kate Harvie, issued this 18th day of April, 2017.

Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2017.

21 pages. Includes erratum (1 page).

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: an inquest into the death of: Craig Vincent McDougall [date of death: August 2, 2008]: report on inquest and recommendations of Associate Chief Judge Anne Krahn, issued this 9th day of May, 2017.

Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2017.

78 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: an inquest into the death of: Michael Winsor (date of death: September 10, 2013): report on inquest and recommendations of Judge R.L. Pollack, issued this 16th day of May, 2017.

Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2017.

24 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: Gilbert Moise, deceased (date of death: April 7, 2013): report on inquest of Judge K. Dale Harvey, issued this 4th day of November, 2016.

Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2016.

11 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: Tyler Joseph St. Paul, deceased (date of death: May 16, 2011): report on inquest of Judge Dale Schille, issued this 6th day of December, 2016.

Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2016.

11 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA**

Consumer price index report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year.

**CURRENT EDITION:** April 2017.

Labour force statistics report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year, includes Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.

**CURRENT EDITION:** April 2017.

Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 2012-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year, included with Labour force statistics report.

**CURRENT EDITION:** April 2017.

Manitoba trade update.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1995-

Frequency: Quarterly.

Subscription: \$50.00 per year.

**CURRENT EDITION:** First quarter, 2017.

Summary of current economic indicators: year to date summary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$200.00 per year.

**CURRENT EDITION:** May 5, 2017

## **MANITOBA HUMAN RIGHTS COMMISSION / COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE DU MANITOBA**

Discrimination against persons with disabilities who use service animals: your rights, your responsibilities: a guideline developed under The Human Rights Code.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Human Rights Commission, 2017.

15 pages.

Also published in French under title: Discrimination envers les personnes handicapées qui ont recours à un animal d'assistance: vos droits, vos responsabilités: lignes directrices élaborées en vertu du Code des droits de la personne.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Discrimination based on gender identity: your rights, your responsibilities: a guideline developed under The Human Rights Code.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Human Rights Commission, 2017.

15 pages.

Also published in French under title: La discrimination fondée sur l'identité sexuelle: vos droits, vos responsabilités: lignes directrices élaborées en vertu du Code des droits de la personne.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Discrimination envers les personnes handicapées qui ont recours à un animal d'assistance: vos droits, vos responsabilités: lignes directrices élaborées en vertu du Code des droits de la personne.

Winnipeg, Manitoba: La Commission des droits de la personne du Manitoba, 2017.

10 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Discrimination against persons with disabilities who use service animals: your rights, your responsibilities: a guideline developed under The Human Rights Code.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

La discrimination fondée sur l'identité sexuelle: vos droits, vos responsabilités: lignes directrices élaborées en vertu du Code des droits de la personne.

Winnipeg, Manitoba: La Commission des droits de la personne du Manitoba, 2017.

10 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Discrimination based on gender identity: your rights, your responsibilities: a guideline developed under The Human Rights Code.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

L'accommodement raisonnable sur le lieu de travail: vos droits, vos responsabilités: lignes directrices élaborées en vertu de Code des droits de la personne.

Winnipeg, Manitoba: Commission des droits de la personne du Manitoba, 2017.

15 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Reasonable accommodation in the workplace: your rights, your responsibilities: a guideline developed under The Human Rights Code.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Reasonable accommodation in the workplace: your rights, your responsibilities: a guideline developed under The Human Rights Code.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Human Rights Commission, 2017.

15 pages.

Also published in French under title: L'accommodement raisonnable sur le lieu de travail: vos droits, vos responsabilités: lignes directrices élaborées en vertu de Code des droits de la personne.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **MANITOBA PUBLIC INSURANCE CORPORATION**

Guide du motocycliste: nous collaborons avec les conducteurs pour améliorer la sécurité routière.

Winnipeg, Manitoba: Société d'assurance publique du Manitoba, 2008-

Fréquence: Irrégulier.

**ÉDITION RÉCENTE.:** 2016.

[Archivé en français par la bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

## **PUBLIC UTILITIES BOARD / RÉGIE DES SERVICES PUBLICS**

Annual report, Manitoba Public Utilities Board.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Utilities Board, 1960-

**CURRENT EDITION:** 2016/17 (Sessional paper 54, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

## **SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE**

### **Administration and Finance / Division de l'administration et des finances**

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Sport, Culture and Heritage.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, 2016-

Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017/18 (Sessional Paper 41, 41st Legislature, 2nd session, 2016/17)

### **Film Classification Board / Commission de classification cinématographique Manitoba**

Monthly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Film Classification Board, 2016-

**CURRENT EDITION:** April 2017.

## **Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative**

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-  
Frequency: Monthly.

**CURRENT EDITION:** May 2017.

[Information page for Selected New Titles](#)

## **WORKERS COMPENSATION BOARD / COMMISSION DES ACCIDENTS DU TRAVAIL**

Annual report, Workers Compensation Board of Manitoba.  
Winnipeg, Manitoba: Workers Compensation Board of Manitoba, 1986-  
**CURRENT EDITION:** 2016 (Sessional paper 47, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **Fair Practices Office / Bureau de protection contre les pratiques discriminatoires**

Annual report, Fair Practices Office.  
Winnipeg, Manitoba: Workers Compensation Board, Fair Practices Office, 2007-  
**CURRENT EDITION:** 2015; 2016.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (2015)

## **HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS**

Amending agreement between The Nature Conservancy of Canada..., and Her Majesty in right of the Province of Manitoba.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Conservation, 2009.  
3, 3 pages.  
For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (Agreement)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (Schedule A)

Memorandum of agreement ... between The Shoal Lake Indian Band No. 40, and Her Majesty in right of the Province of Manitoba, and the City of Winnipeg.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Urban Affairs, 1989.  
23 pages.  
For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)



Memorandum of agreement between Manitoba Naturalists Society..., and Her Majesty in right of the Province of Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Conservation, 2005.

7 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Memorandum of agreement between The Nature Conservancy of Canada..., and Her Majesty in right of the Province of Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Conservation, 2004.

9 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (Agreement)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (Schedule A)

Memorandum of understanding between Ducks Unlimited Canada... and Her Majesty the Queen in Right of the Province of Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Conservation, 2005.

7 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Memorandum of understanding respecting a Manitoba/Ontario Interprovincial Wilderness Area.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Conservation, 2008.

4 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Registered traplines: conference of conservation officers.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Department of Mines and Natural Resources, 1949-1962.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (1950)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (1951)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (1952)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#) (1960/61)

Report of the Fur Advisory Committee on meetings.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Department of Mines and Natural Resources, 1948-1960.

For information only.